

شركة التجمعات الإستثمارية المتخصصة م.ع.م.

SPECIALIZED INVESTMENT COMPOUNDS CO. plc.

To: Jordan Securities Commission			سلاة هينة الاوراق المالية				
Amman Stock Exchange Date: 23.04.2019 Subject: The Resolutions of the General Assembly Meeting		سلاة بورصة عمان تاريخ:-23.04.2019 وضوع: نتانج اجتماع الهيئة العامة العادي					
				The Ordinary General Assembly Meeting of Specialized Investment Compound CO .Plc. Was held on Date23/04/2019 at Bristol hotel circle - Amman the shareholders participation the Assembly Meeting was (63 %). The following decisions were adopted at the Meeting:	n in	مارية	قد يوم الثلاثاء الموافق 2019/04/23 اجنا بينة العامة العادية لشركة التجمعات الاستثار متخصصة وذلك في فندق بريستول – دوا امس – عمان وبنسبة حضور (63%) خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:
				Subject:	Insert (X where applied	()	موضوع:-
Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 2018/04/12	Х		لمصادقة على محضر اجتماع الهيئة لعامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2018/04/17				
Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2018	Х		المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن عمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2018/12/31				
Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the tear ended on 31/12/2018	X		المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهبة في 2018/12/31				
pproving the Financial Statements for the ear ended on 31/12/2018	X		المسابقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2018/12/31				
ischarging the board's members from their abilities in respect of the financial year nded 31 December 2018	х		ايراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2018/12/31				

يورصالا شهسائ اللائسان الإدارية والمائية الدائساوان

3 7 : N P1.7

CCV7 (Intertigration)





شركة التجمعات الإستثمارية المتخصصة م-ع.م.

SPECIALIZED INVESTMENT COMPOUNDS CO. plc.

Electing the following as a Board of Directors-: Piza Tower Company Hybles Company Basem Nadem Moused Al Twal Amer Ibrahim Yousef Al muasher Al Samed Company Al Bilad Securities & Investement Kawar Group Companies	er Company Impany Idem Moused Al Twal Inim Yousef Al muasher Company Iccurities & Investement Up Companies	اب اعضاء مجلس الإدارة للشركة من السادة السماؤهم:- برج بيزا للاستيراد و التصدير شركة هيوبلس التجارية باسم ندسم مسعد الطوال عامر ابراهيم يوسف المعشر شركة الصامد التجارية شركة البلاد للأوراق المالية و الاستثمار شركة قعوار للاستثمار شركة قعوار للاستثمار
Approving the appointment / reappointment of the auditors Ghosheh & Co. for the financial year 2019. And authorizing the board of directors to determine their fees	X	افقة على تعيين /او اعادة تعيين مدققي حسابات ادة غوشه و شركاه لتدقيق حسابات الشركة للسنة لية 2019و تفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم
Any other matter which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meetings, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting		أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول عمال ويدخل في نطاق اعمال الاجتماع العادي بيئة العامة على أن يقترن أدراج هذا الاقتراح في ول الأعمال بموافقة عدد من المساهمين يمثلون ما يقل عن (10%) من الأسهم الممثلة في الاجتماع يقل عن (10%)
Kindly accept our highly appreciation and respect Specialized Investment Compounds CO.plc. Chairman of Board of Directors aid Hiasat		تفضلوا بقبول فانق الاحترام،،، سركة التجمعات الاستثمارية المتخصصة نيس مجلس الادارة معيد حياصات



نسخه الى السادة مركز الايداع للاوراق المالية



شركة التجمعات الإستثمارية التخصصة م.ع.م. SPECIALIZED INVESTMENT COMPOUNDS CO.plc.

الرقم: ثام/40/2019

To: Jordan Securities Commission	
Amman Stock Exchange	ادة ميئة الاوراق المالية
Date:23/04/2019	ادة بورصة عمان
Subject: Purchasing of Treasury Stocks	تارىخ:2019/04/23
	وضوع: شراء أسهم خزينة
The Extraordinary General Assembly Meeting of Specialized Investment Compound Co.plc. Was held on (Date 23/04/2019 at Bristol Hotel-5 th Circle-Amman the shareholders participation in the Assembly Meeting was (63%). The General Assembly approved Company purchase npt more than 10% its shares and elling of the same in accordance with the provisions of legislations in force indly accept our high appreciation and respect Decialized Investment Compound	قدت الهيئة العامة لشركة التجمعات الاستثمارية التخصصة يوم الثلاثاء الموافق 2019/04/23 جتماع غيرعادي وذلك في فندق بريستول وبنسبة حضور (63%)، حيث وافقت الهيئة العامة على شراء الشركة لنسبة لا تزيد عن(10%) من أسهمها وبيع تلك الأسهم وفقا التشريعات النافذة.
nairman of Board of Directors	رئيس مجلس الادارة
id Hiasat	سعید حیاصات

